
Mariborski nadškof odpi-
sal zaskrbljenim malim
delničarjem plačilno
nesposobnih Zvonov

Ni preprosto iskati rešitve za doka-
pitalizacijo, "v to smo vložili vso raz-
položljivo moč, na žalost pa do tega
trenutka še nismo uspeli dokončno
najti strateškega partnerja, čeprav so
v teku intenzivni pogovori," je novi,
sanacijski tako rekoč, mariborski
nadškof in metropolit Marjan Turn-
šek tik pred današnjo peto obletnico
ustanovitve novih škofij na zemljevi-
du tukajšnje Katoliške cerkve in dviga
Maribora v nadškonjo odpisal na odpr-
to pismo društva Mali delničarji - Sku-
paj smo močnejši.

Interes in iskreni namen nadškofi-
je, piše nadškof, je, da se čimprej najde
pozitivna rešitev, "žal pa v tem trenut-
ku ni vse odvisno od nas". Vsako enos-
transko dejanje upnikov lahko za seboj
potegne plaz, ki ga je težko ustaviti,
se Turnšek odziva na očitne poskuse
bank, vsaj NKBM, da z nasedle ladje
mariborskih cerkvenih financ (ki so
jo dolgo radodarno kreditirale) rešijo,
kolikor je mogoče svojih terjatev. Po
drugi strani prvi mož mariborske kra-
jevne Cerkve, ki je za bančno "zaplem-
bo" delnic podjetij v portfelju Zvonov
izvedel iz medijev, pravi, da niti gospo-
darska uprava mariborske nadškofije
niti nadškof nista neposredno poveza-
na z dogajanjem v finančnih holdingih
Zvon Ena in Zvon Dva, to - in ustrezno
obveščanje - da je najprej odgovornost
vodstva Zvonov, (va)

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


